



## PROTOKOLL

1

Utskriftsdatum

Den 6 juli 2011

Mötesdatum

Den 7 juni 2011

Mötesplats

Stuvsta

Sammanträdesgrupp

SRRS Stockholms styrelse

Kopiamottagare	Deltagare (Namn)
SRRS-C	Närvarande: Lisa Zingel, Johanna Falk, Sophie Seton, Magdalena Gleisner Frånvarande: Caroline Graflund, Line Nordgren, Felicia Pagels, Emelie Pettersson

Punkt	Ämne BESLUT	Bilaga/Klart senast, verkställs av
1	Styrelse mötet öppnas:	
2	Val av mötesordförande: Lisa Zingel	
3	Val av mötessekreterare: Magdalena Gleisner	
4	Val av två justeringsmän: Johanna Falk och Sophie Seton	
5	Föregående protokoll: Ingen hade något att tillägga från föregående protokoll	
6	Post in/ut: Inkommande info från Central sedan 28 april: <ul style="list-style-type: none"><li>Inbjudan från: Dutch Rhodesian Ridgeback Club Championshipclubshow 3-9-2011</li><li>4th RR Clubsdhow and double CACIB Bled, Slovenia, 11-12/6/2011</li><li>Information om ny tidskrift: The European RIDGEBACK magazine</li><li>Inbjudan (från Sveriges Hundungdomar) 2-dagars Etologikurs: 29-30 juni eller 1-2 juli, Kilsbergen</li><li>Inbjudan (från Sveriges Hundungdomar) freestylekurs, 15-18 augusti, Norrtälje</li></ul>	

Bilagor	Underskrift
	Mötesordförande <i>Lisa Zingel</i>
	Protokolljustering <i>Johanna Falk</i>
	Protokolljustering <i>S. Seton</i>





## PROTOKOLL

3

Utskriftsdatum

Den 6 juli 2011

Mötesdatum

Den 7 juni 2011

Mötesplats

Stuvsta

Sammanträdesgrupp

SRRS Stockholms styrelse

	<p>på-plan).</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Uppvisning agility: av listvinnarna – på söndag</li> <li>• Testa-på-lydnad/rallylydnad: På lördagen efter officiell lydnad så är det prova-på-lydnad/rallylydnad. (Rallylydnaden instrueras av en känd instruktör) LK vill ha PR för det. LK får själva skriva ihop annonsering om detta.</li> <li>• Bajjamajjor – kollar upp med en kontakt.</li> <li>• Bord/stolar – kollar upp med en kontakt.</li> <li>• Dressyrstaket – kollar upp med kontakt.</li> <li>• Köpa fler partytält behövs, 2st.</li> <li>• Inköp till mingelkväll – vi ska ta in offert från några olika cateringfirmor. Diskutera vidare på skype-mötet 21/6.</li> <li>• Uppfödarannonser – alla kennlar är kontaktade, många har svarat, ca 20 st uppfödare annonserar.</li> <li>• Sponsorannonser – vi har mottagit de flesta.</li> <li>• Fotografering – både utställnings- &amp; lydnadshundar måste fotas, på särskild avsedd plats. Förfrågan ska gå ut till några olika fotografer. I PM ska det stå att alla placerade måste gå till fotograferingsplats.</li> <li>• The European RIDGEBACK magazine – ny tidskrift för hela Europa (via Tjeckien) för rr. De kommer att sponsra: bl a BIM &amp; BIS får helårsprenumeration, alla klassvinnare får rabattkuponger för att annonsera i tidningen.</li> </ul>	<p>LK LK  Sophie Emelie Emelie</p>
<p>8</p>	<p><b>Almare-Stäket:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ringsekreterare – måste kolla fler kandidater</li> <li>• Mönstringsdomare – vakant för tillfället</li> <li>• Bestyrelse (3st) och kommissarie – vakant, måste bestämmas omgående</li> <li>• Domarvärd – vakant, måste bestämmas</li> </ul>	<p>Lisa</p>

<p>Bilagor</p>	<p>Underskrift</p>
	<p>Mötesordförande <i>Lisa Langel</i></p>
	<p>Protokolljustering <i>Johanna Fall</i></p>
	<p>Protokolljustering <i>J. Seten</i></p>



# PROTOKOLL

Utskriftsdatum

Den 6 juli 2011

Mötesdatum

Den 7 juni 2011

Mötesplats

Stuvsta

Sammanträdesgrupp

SRRS Stockholms styrelse

	<p>omgående</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ansvarig katalog &amp; ansvarig tävlingsresultat - vakant</li> <li>• Ny utställningsgrupp planering!! – planering måste påbörjas omgående. Vi önskar att Caroline &amp; Sophie kan ta över ansvaret för denna utställningsgrupp, frågan bordläggs för närvarande. Tas upp på skypemötet 21/6</li> <li>• Möte med Johan Seth, nya utställningsgruppen måste boka in snarast med honom.</li> <li>• Lydnadsprov 27/8, LK har själva full koll på allt som måste göras, men PR måste göras för tävlingen.</li> </ul>	
9	<p><b>Viltspår – prova-på:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Uppföljning Linköping 18/6, kursen fullbokad i stort sett.</li> <li>• Uppföljning Stockholm 4/9, i stort sett redan fullbokad. Förmiddagskurs 4 h.</li> <li>• Ny kurs Linköping, till hösten är planerad och kommer annonseras ut</li> </ul>	
10	<p><b>Lydnad:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ingen hösttävling i år, endast Årsta + Almare</li> </ul>	
11	<p><b>Rallylydnad:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Uppföljning av rallylydnadskursen – Instruktören väntar på förslag från oss, september/oktober, v 38, 39</li> </ul>	Sophie
12	<p><b>Promenader:</b> <u>Nya datum</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• STHLM, lör 18 juni. Kl 11.00, medtag egen picknick, Ågesta. Magdalena &amp; vem mer?</li> <li>• Linköping, 26 juni</li> <li>• Uppsala, 12 juni</li> </ul>	<p>Magdalena</p> <p>Line</p> <p>Markus Källman</p>

Bilagor

Underskrift

Mötesordförande

Protokolljustering

Protokolljustering

*Jana Lyyce*  
*Johanna Tall*  
*J. Seth*



## PROTOKOLL

5

Utskriftsdatum

Den 6 juli 2011

Mötesdatum

Den 7 juni 2011

Mötesplats

Stuvsta

Sammanträdesgrupp

SRRS Stockholms styrelse

13	<b>Hemsidan:</b> Annonsera om funktionärer till Årsta	Johanna
14	<b>RR-nytt nr 3/2011</b> – deadline: 2011-08-31 <ul style="list-style-type: none"><li>• Vad skall in?<ul style="list-style-type: none"><li>– Resultat &amp; reportage Årsta Slott, intervju med domare</li><li>– Resultat Almare Stäket</li><li>– Rapport RR-race – kolla om Sanna alt Karin Fürst kan fotografera, Magda skriver</li><li>– Rapport viltspårkursen Linköping, kolla om Line kan skriva ihop</li></ul></li></ul>	
15	<b>Ekonomi:</b> Bordläggs, då kassören ej närvarade vid detta möte	
16	<b>Övrigt:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Utkast "Välkomstbrev" till nya medlemmar: utskick görs kvartalsvis, fånga upp medlemmar från januari 2011. Kolla med Caroline om hur kuvert &amp; frimärken köps in.</li></ul>	Magdalena
17	<b>Nästa möte:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Arbetsmöte (skype) inför Årsta, 21/6</li><li>• Pyssekväll inför Årsta (ca 4 dgr innan), 27/6</li><li>• Styrelsemöte – bestäms efter Årsta</li></ul>	
18	<b>Mötet avslutas</b>	

Bilagor	Underskrift
	Mötesordförande <i>Jana Fuged</i>
	Protokolljustering <i>Johanna</i>
	Protokolljustering <i>S. Sjöström</i>